
 

 

Zápis č. 4/2014 z veřejného zasedání AS FF UJEP, 
konaného dne 5. 11. 2014 

Přítomni:   

• Komora Akademických pracovníků:              Doc. Mgr. Martin Veselý, Ph.D. 
        Mgr. Eva Krovová                                                                    
                   Mgr. Jakub Pátek, Ph.D. 

       Mgr. Stanislava Musilová 
 

• Studentská komora:                  Vít Najman Mgr. 
       Jan Charvát, Ph.D. 

        
                 

Omluveni:               Zdeněk Masojídek 
       Tereza Peerová 
       Dalibor Dvořák 

 
 

Hosté:              doc. Mgr. Hana Bergerová, Dr. 
              doc. PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D. 

 
 

          

 

Program: 

1. Úvod 
2. Schválení Podmínek přijímacího řízení na akademický rok 2015 – 16  
3. Informace o projektu VaVpI 

 
 

bod 1 
Předseda senátu poděkoval za schválení Disciplinární komise FF UJEP ke dni 13. 6. 2014 
Funkční období komise: 1. 9. 2014 – 31. 8. 2016. 
 
 
bod 2 

Senátoři obdrželi v předstihu Podmínky přijímacího řízení FF UJEP na akademický rok 
2015/16. Doc. Bergerová v souvislosti s tím informovala o výsledku (re)akreditací. FF 
podařilo (re)akreditovat 5 studijních oborů (1 na KGER a 4 na KHI) na 8 let, všechny ostatní 
SO obory byly akreditovány na 6 let, u 6 z nich si AK vyžádala kontrolní zprávy v září 2015, 
resp. 2016. Na základě připomínek Akreditační komise byla stažena žádost o akreditaci SO 
ZHV – Politologie.  



AS FF UJEP doporučil snížit garantovaný počet přijímaných uchazečů u studijních oborů, 
kde je vyšší než 25 s výjimkou SO Interkulturní germanistika v kombinované formě, kde je 
počet 35 odůvodněn požadavky praxe (nutnost, aby si nekvalifikovaní učitelé NJ doplnili 
kvalifikaci). Doc. Bergerová, proděkanka pro studium FF UJEP, byla požádána, aby do 
dalšího zasedání akademického senátu dne 19. 11. 2014 připravila přehled vývoje počtu 
uchazečů a studentů u Bc. SO Politologie + Historie, Politologie + Filozofie, Politologie + 
Společenské vědy a NMgr. SO Politická filozofie, aby AS mohl posoudit, zda navrhovaný 
počet přijímaných je odůvodnitelný. Dalším důvodem pro požadavek na snížení počtu 
přijímaných uchazečů je narůstající počet nefinancovaných studentů -  výsledky přijímacího 
řízení ukazují na překročení limitů financovaných studentů na FF v kategorii  B1 o 20%, N1  
o 60% a P1 100%.  Na příští jednání senátu bude pozván dr. Koupa, vedoucí KPF, aby před 
senátory obhájil navrhované počty přijímaných studentů u SO Politologie – Společenské 
vědy a Politická filozofie. 

 
bod 3  
Doc. Hrubá informovala o závěrečné etapě projektu OP VaVpI Moderní vzdělávací a 
vědecká infrastruktura FF UJEP. Projekt byl ukončen k 31. 10. 2014 s povinností odevzdat 
závěrečnou monitorovací zprávu k 31.12. 2014. Poté bude AS UJEP předložena závěrečná 
zpráva o průběhu projektu, která bude k dispozici též členům AS FF UJEP.  Po skončení 
zasedání AS využili jeho členové možnost prohlédnout si nové prostory fakulty.  

 
 
        doc. Mgr. Martin Veselý, Ph.D. 
        předseda AS FF UJEP 
 
 
Zapsala: Bc. Hana Krchovová 


